
 

 

08-05-2025 

Aan de Gemeenteraad van Lingewaard 

Betreft: Vergunningaanvraag windpark A15. 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Naar aanleiding van voorliggende vergunningaanvraag windpark A15.  Ik heb mij in deze kwestie 

eerder tot de raad gericht in zake het vaststellen van de energievisie. Zie schrijven 28-01-2025 in 

bijlage bij dit bericht. 

Ik ben actief deelnemer geweest van de zg meedenk groep. Zoals u in de verslagen heeft kunnen 

nalezen is het item geluid niet afgerond. Op de vraag hoe de geluidcontouren die in de 

enegievisie zijn opgenomen tot stand zijn gekomen, heb ik geen helder antwoord gekregen. Deze 

zijn op basis van vuist regels tot stand gekomen. Maar zelfs deze vuist regel is niet verklaard. Ik 

heb het moeten doen met het volgende antwoord: “In de vergunningaanvraag zijn wel 

geluidcontouren berekend: zodra deze openbaar worden kun je die beoordelen”  Mijn 

inziens is dit essentieel om te bepalen of windmolens van een dergelijk hoogte en vermogen 

op deze locatie passend zijn.   

In middels neem ik ook actief deel in de zg omgevingsgroep. Ook is er in deze bijeenkomst 

wederom een agenda punt geluid. Hierbij heeft de initiatiefnemer op 13-03-2025 uitleg gegeven 

over de bij de vergunningaanvraag ingediende berekening. Tijdens deze uitleg was de focus op 

de uitkomsten, de berekening zelf was toen nog niet beschikbaar en mocht nog niet gedeeld 

worden. 

Nadat de vergunning aanvraag inclusief berekening via de website van de gemeente openbaar 

zijn gemaakt heb ik deze grondige geanalyseerd en ben ik tot de conclusie gekomen dat de 

gehanteerde uitgangspunten (invoergegevens) van deze berekening niet zijn vermeld. Waarmee 

feitelijk geen enkele conclusie aan de uitkomst gegeven kan worden. 

Ik heb om deze gegevens gevraag aan de initiatiefnemer tijdens de omgevingsgroep bijeenkomst 

van 23 april. Deze moesten opgevraagd worden bij de het adviesbureau “pondera” welke de 

berekening heeft opgesteld. Echter zijn deze gegevens tot op heden niet gedeeld.  Uit het feit dat 

deze essentiële gegevens niet voorhanden zijn maak ik de conclusie op dat de in de vergunning 

opgenomen berekening niet gevalideerd zijn.  

In de omgevingsgroep bijéénkomst van 6 mei jongstleden, hebben we de volgende afspraak 

gemaakt. Op maandag 19 mei (of eerder) worden de gehanteerde 

uitgangspunten/invoergegevens aangeleverd. Waarna er een gelegenheid is op 26 mei een 

toelichting van de experts van Pondera te krijgen en eventuele vragen te stellen. 

Geluid (en Infra geluid) is mijn inziens het grootste risico ten aanzien van industrieel wind turbine 

in nabijheid van een woonomgeving. Dit risico op overlast zal beheerst moeten worden. 



Alvorens u besluit de vergunning aanvraag ter inzage te leggen en het bezwaar termijn in te laten 

gaan, wil ik u vragen om deze gegevens af te wachten en eventueel zelf aan te sluiten op 26 mei 

tijdens de toelichting.  Zodat u als raad ook weet dat het geen wat voorligt in alle redelijk en 

billijkheid met de te verwachten realiteit overeenkomt. 

Ik wens u veel wijsheid, 

Met vriendelijke groet, 

 

Note: ik ben geen tegenstander van duurzame energie, maar wel bezorgd over de 
leefbaarheid in mijn zeer nabije omgeving. 

 

PS: indien u besluit om 26 mei ’25 aan te sluiten is een berichten naar de betreffende 
ambtenaar wenselijk. 


